
Spotkanie z Białostocką Akademią Siatkówki

Podczas wtorkowej (31.05) wizyty marszałek Artur Kosicki wraz z członkiem zarządu Markiem Malinowskim pogratulowali
drużynie białostockich siatkarzy awansu do I Ligii. W spotkaniu uczestniczyli także: Eugeniusz Iwaniuk, prezes BAS,
wiceprezes Joanna Szeszko i zawodnicy.

To był udany sezon dla męskiej drużyny białostockich siatkarzy. BAS Białystok w
pięknym stylu wywalczył sobie powrót w szeregi pierwszoligowców w turnieju finałowym
w Nowej Soli po dwóch spotkaniach.

– Gratuluję awansu i stylu w jakim został on wywalczony. Wraz z całym zarządem
jesteśmy z Was dumni i staramy się cały czas Was wspierać. Życzę kolejnych
sukcesów i wielu wygranych meczów – mówił Artur Kosicki.

– Wasze wyniki są dowodem na to, że warto Was wspierać – dodał Marek
Malinowski w kontekście pomocy finansowej przekazywanej klubowi przez
Samorząd Województwa. To tylko ostatnio 50 tys. zł.

Za gratulacje i przekazywane wsparcie w imieniu drużyny dziękował prezes Eugeniusz
Iwaniuk.

– Awans dodał nam skrzydeł, jesteśmy trzecią drużyną w naszym województwie,
która dołącza do grona pierwszej ligi gier zespołowych. Planujemy grać z
najlepszymi i piąć się krok po kroku wyżej. W tym roku mamy zamiar zawalczyć o
puchar Polski – powiedział, przekazując marszałkowi koszulkę z podpisami
zawodników i hasłem drużyny #BezWasNieMaNas.
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https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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